

SDHXCS Enrichment Classes (才艺课)

Subject (科目):	Sports			
Course Name (课程名称):	Kung Fu – Beginner & Intermediate (中国功夫)			
Teacher Name (教师姓名)	Huang, Qin	Phone	(858) 568-6542	
		email	Wushu.taiji@gmail.com	
Teacher's Background (教师简介):	<p>Instructor Huang Qin graduated from Shanghai University of Sport, taught in Ningbo University, and is level 6 in the Chinese Wushu Dan system. China and US National Martial Arts judge. Started the practice of martial arts at the age of 8, and has over 30 years of experience.</p> <p>黄琴教练自 8 岁开始习武，毕业于上海体育学院，曾于宁波大学教授中国武术 6 级， 并担任中国和美国国家武术评委。</p>			
Course introduction (课程简述):	<p>We focus on the solid and thorough training in basic skills, and teach students the importance of developing a good attitude and team spirit in every class.</p> <p>我们专注于基础技能的扎实和彻底的培训，并教导学生逐渐培养良好态度和团队精神的重要性。</p>			
Course Objectives (课程目标):	<p>The HuaXia Wushu class' goal is to spread and promote Chinese martial arts and Chinese culture through teaching Wushu and Taichi. Chinese martial arts offer broad and profound insight into the Chinese culture. Since the school's inception, many students have grown in confidence, spirit, self-discipline, and concentration that can be seen in the many of the exceptional performances and achievements in numerous national Wushu competitions.</p> <p>华夏武术课的目标是通过教授武术和太极，传播推广中国武术以及中华优秀传统文化。中国武术为中华文化提供了广泛而深刻的见解。学校自成立以来，许多学生的自信心，精神，自律和专注都在多次武术比赛和表演中成功体现。</p>			
Pre-requisite/Student Ages (先决要求/学生年龄要求):	Ages 5 and up. 5 岁以上			
Student Evaluation / Presentation (评分方法 (演出、比赛、展示等)):	end of course Kungfu tournaments, trophies for most accomplished. 期末评估， 评选奖杯得主。			
Class Size (最多招生人数限制):	15 Students			
Course Fee (报名费 / 学费):	Registration & material fee	\$300 / year	Course Time & Location	Sundays 11:30 Am – 12:30 Pm